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  Z Á P I S N I C A 

z rokovania Komisie sociálnych vecí a verejného poriadku Mestského 
zastupiteľstva v Trenčíne konaného dňa 03.06.2015 
 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny  
 
Prítomní členovia: p. Eva Struhárová, JUDr. Martin Smolka, JUDr. Ivana Hudecová, Dr. 
Jozef Hrubo 
P. Barčák – príde neskôr 
 
Ospravedlnený: Bc. Eduard Filo 
 
Rokovanie viedla p. Eva Struhárová, predsedníčka komisie. 
 
Program:  
 

1. Predĺženie nájomných zmlúv 
Predkladá: Mgr. Vladimíra Halienková 

2. Informácia o uvoľnenom ubytovacom zariadení na ul. Kasárenská  
Predkladá: Mgr. Vladimíra Halienková 
 

3. Informácia k úprave VZN č. 7/2009 o sociálnych službách a úhradách za  sociálne 
služby v zriaďovacej pôsobnosti Mesta Trenčín 
Predkladá: p. Eva Struhárová, Mgr. Ladislav Pavlík 

4. Rôzne 
 

Komisia počtom hlasov 4 za, zo 4 prítomných členov komisie odsúhlasila predložený 
program. 
 
 
K bodu 1. Predĺženie nájomných zmlúv 
 
Predložila: Mgr. Vladimíra Halienková 
 
Na rokovanie komisie sa na základe uznesení z predchádzajúceho zasadnutia komisie 
dostavili nájomníčky mestských nájomných bytov, ktorým končí nájomná zmluva a žiadajú 
o jej predĺženie - Kotlárová Janka, Miškechová Darina a Žigová Nora ohľadne prerokovania 
ich situácie s členmi komisie z dôvodu nedoplatkov voči mestu. Nájomníčky boli zo strany 
členov komisie upozornené na povinnosť mať uhradené všetky záväzky voči mestu – 
poplatky za nájomné a služby spojené s užívaním bytu a za komunálny odpad, nakoľko od 
mesta žiadajú predĺženie nájomnej zmluvy. Následne boli k tomuto bodu prijaté nasledovné 
uznesenia: 
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Nájomníci: Kotlárová Janka a manž. Kotlár Peter 
 

UZNESENIE č. 38 
 

Komisia počtom hlasov 4 za, zo 4 prítomných členov komisie odporúča žiadosti 
o predĺženie nájomnej zmluvy k 2-izbovému bytu č. 1 na ul. Kasárenská 1725/5A vo 
vlastníctve mesta Trenčín Janky Kotlárovej a manž. Petra Kotlára vyhovieť na dobu 
určitú – 1 rok, s účinnosťou odo dňa nasledujúceho po dni v ktorom bude zmluva zverejnená 
do 30.06.2016 s podmienkou, že ku dňu prerokovávania opätovného predlžovania 
nájomnej zmluvy v Komisii sociálnych vecí a verejného poriadku budú mať uvedení 
nájomcovia vyrovnané všetky záväzky voči mestu, tzn., že budú mať uhradené nájomné, 
služby spojené s užívaním bytu a nedoplatky na komunálnom odpade. 
 
 
Nájomca: Miškechová Darina 

UZNESENIE č. 39 
 

Komisia počtom hlasov 4 za, zo 4 prítomných členov komisie odporúča žiadosti 
o predĺženie nájomnej zmluvy k 1-izbovému bytu č. 38 na ul. Východná 6690/33 vo 
vlastníctve mesta Trenčín Dariny Miškechovej vyhovieť na dobu určitú – 1 rok, 
s účinnosťou odo dňa nasledujúceho po dni v ktorom bude zmluva zverejnená do 30.06.2016 
s podmienkou, že ku dňu prerokovávania opätovného predlžovania nájomnej zmluvy 
v Komisii sociálnych vecí a verejného poriadku bude mať uvedený nájomca vyrovnané 
všetky záväzky voči mestu, tzn., že bude mať uhradené nájomné, služby spojené 
s užívaním bytu a nedoplatky na komunálnom odpade. 
 
 
Nájomca: Žigová Nora 

UZNESENIE č. 40 
 

Komisia počtom hlasov 4 za, zo 4 prítomných členov komisie odporúča žiadosti 
o predĺženie nájomnej zmluvy k 1-izbovému bytu č. 14 na ul. Gen. M. R. Štefánika 382/31 vo 
vlastníctve mesta Trenčín Nory Žigovej vyhovieť na dobu určitú – 1 rok, s účinnosťou odo 
dňa nasledujúceho po dni v ktorom bude zmluva zverejnená do 30.06.2016 s podmienkou, že 
ku dňu prerokovávania opätovného predlžovania nájomnej zmluvy v Komisii sociálnych 
vecí a verejného poriadku bude mať uvedený nájomca vyrovnané všetky záväzky voči 
mestu, tzn., že bude mať uhradené nájomné, služby spojené s užívaním bytu 
a nedoplatky na komunálnom odpade. 

 
 
K bodu 2. Informácia o uvoľnenom ubytovacom zariadení na ul. Kasárenská  
 
Predložila: Mgr. Vladimíra Halienková 
 
Mgr. Halienková: komisia na svojom zasadnutí konanom dňa 11.03.2015 uznesením č. 18 
odporučila ubytovacie zariadenie č. 17 na ul. Kasárenská 1725/5A zlikvidovať a z ul. 
Kasárenská odpratať, nakoľko ubytovacie zariadenie nespĺňalo podmienky vhodné na 
bývanie. V máji dostala z útvaru majetku mesta oznámenie, že mesto ubytovacie zariadenie 
opravilo a aktuálne je ubytovacie zariadenie užívania schopné. 
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UZNESENIE č. 41 

 
Komisia počtom hlasov 4 za, zo 4 prítomných členov komisie:  
 
a) ruší uznesenie č. 18 zo zasadnutia Komisie sociálnych vecí a verejného poriadku 

MsZ v Trenčíne konaného dňa 11.03.2015 
b) odporúča prideliť ubytovacie zariadenie č. 17 na ul. Kasárenská 1725/5A 

ďalšiemu žiadateľovi. 
 
 
K bodu 3. Informácia k úprave VZN č. 7/2009 o sociálnych službách a úhradách za   
                  sociálne služby v zriaďovacej pôsobnosti Mesta Trenčín 
 
Predložil: Mgr. Pavlík 
 
Mgr. Pavlík: komisia sa na základe požiadavky pána Gálika uzniesla na zmene predmetného 
VZN – niektoré veci dopracovať a prepracovať. VZN dal na preverenie právnej kancelárii, 
ktorá vo svojom stanovisku uviedla, že VZN je v poriadku a v súlade so zákonom č. 448/2008 
Z.z. o sociálnych službách v platnom znení. V prípade novelizácie VZN odporučila právna 
kancelária pristúpiť z dôvodu terminologickej jasnosti k úprave jednotlivých pojmov, aby 
neboli pochybnosti o ich význame. 
JUDr. Smolka: spýtal sa, či sa nedá spraviť vyúčtovanie, ako žiadal p. Gálik. 
P. Struhárová: VZN nie je v rozpore so zákonom, ale nie dobre naformulované. 
JUDr. Hudecová: vo  VZN chýba § 74 ods. 8 zákona č. 448/2008 Z.z. 
Na rokovanie komisie prišiel p. Barčák – člen komisie. 
P. Struhárová predniesla svoj návrh na konkrétne zmeny v jednotlivých článkoch a prílohách 
predmetného VZN. (Príloha č. 1 – VZN  č. 7/2009 – s vyznačenými pripomienkami.) 

 
UZNESENIE č. 42 

 Členovia komisie počtom hlasov 5 za, z 5 prítomných členov komisie sa uzniesli, že 
vypracujú pripomienky k ďalšej novele VZN č. 7/2009 o sociálnych službách a úhradách za  
sociálne služby v zriaďovacej pôsobnosti Mesta Trenčín. 
 

Nakoľko počas rokovania v 3. bode prišli na zasadnutie p. Juríček a p. Rojko z Rádu 
maltézskych rytierov, členovia komisie dokončili rokovanie k bodu 3 a následne predsedníčka 
komisie požiadala členov komisie o možnosť ich vystúpenia v bode 4 s názvom Rôzne. 

Komisia počtom hlasov 5 za, z 5 prítomných členov komisie odsúhlasila možnosť 
vystúpenia p. Juríčka a p. Rojka v bode 4 s názvom Rôzne. 

 
 
K bodu 4. Rôzne 
 
P. Rojko: zaoberajú sa myšlienkou, či by mesto, príp. aj TSK nemohlo pomôcť, aby bolo 
vytvorené zariadenie, ktoré by fungovalo počas celého roka, nakoľko nocľaháreň funguje iba 
počas 5-tich zimných mesiacov. Ľudia, ktorí by chceli pracovať s týmito skupinami ľudí sú, 
jedná sa skôr o priestory a finančné  prostriedky. 
Mgr. Pavlík: v hre je budova Dukly a azylový dom v Hornom Orechovom. 
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P. Struhárová: budova v Hornom Orechovom by mohla slúžiť ako resocializačné stredisko, 
ale nerieši to problém nocľahárne pre bezdomovcov, nakoľko budova je ďaleko od mesta 
a dochádzanie by bolo nepraktické. 
P. Rojko: spýtal sa, či by nebolo možné, aby sa odsúhlasila celoročné prevádzka nocľahárne. 
Mgr. Pavlík: vo VZN je možné to zmeniť, problém je v tom, že stále to nebude definitívne 
riešenie. Pokiaľ to nebude definitívne riešenie, nebudú investovať z rozpočtu na rekonštrukciu 
budovy na ul. Nešporova – až keď to bude definitívne riešenie. 
P. Barčák: treba najskôr vytvoriť koncept, nie je ešte krytie v rozpočte, nie je vyriešený 
problém budovy, nevie sa, aká je definitíva. 
P. Juríček: problémom v prípade bezdomovcov je i to, že keď sa zamestnajú na nočné 
služby, nemajú sa cez deň kde vyspať a osprchovať. 
P. Rojko: navrhol spojiť sa s inými mestami, ktoré majú celoročné nocľahárne a predložiť 
návrh fungovania. 
P. Struhárová: vo VZN nie je žiadne obmedzenie na prevádzkovanie nocľahárne, mesto za 
posledných možno aj 10 rokov nevytvorilo žiadnu novú sociálnu službu. Nie je urobená  
ucelená koncepcia praktického rozvoja sociálnych služieb, ktoré vyplývajú zo skutočných 
potrieb občanov. 
P. Barčák: je potrebné požiadať ekonóma v príprave rozpočtu o získanie a pridelenie väčších 
finančných prostriedkov na sociálnu oblasť. 
P. Struhárová: je potrebné  napísať projekt a požiadať ministerstvo o finančné prostriedky na 
celoročnú prevádzku nocľahárne – požiadať je možné od augusta do konca septembra. 
P. Barčák: žiada, aby členom komisie bol predložený návrh rozpočtu na r. 2016 omnoho skôr 
ako tesne pred schvaľovaním. 
Na záver sa členovia komisie zhodli, že je potrebné zakomponovať do rozpočtu finančné 
prostriedky na prevádzku nocľahárne počas celého roka. 
 
P. Struhárová: spýtala sa Mgr. Pavlíka, prečo nie sú zverejnené priemerné bežné výdavky a 
príjmy na soc. službu za r. 2014, resp. ekonomicky oprávnené náklady, v zmysle zákona 
o soc. službách. 
Mgr. Pavlík: odpovedal, že prechádzajú na nový program, dokončuje sa výročná správa.  
 
Dr. Hrubo predniesol 4 pripomienky:  

- je potrebné zaoberať sa parkovaním v meste po 11-tej hod. – celý deň chodia po meste 
nákladné autá, bolo by vhodné to zjednotiť – do 9.00 hod. – dovtedy by si stihli navoziť tovar 

- čo sa týka voľných cestovných lístkov na MHD pre seniorov – voľné cestovné majú len 
seniori nad 70 r.; tí, čo majú ZŤP preukaz nemajú žiadnu výhodu – je zato, aby všetci nad 62 
rokov  platili ako seniori rovnako 

- ľudia bývajúci pri podniku Piano sa sťažujú na nadmerný hluk po ukončení akcií v podniku, 
bolo by potrebné, keby tam častejšie chodili hliadky MsP 

- sídlisko pod Brezinou – absentujú tu chodníky, je potrebné sa tým zaoberať 
P. Struhárová: reagovala na túto pripomienku, že cestujúci so ZŤP a ZŤP/S – majú zľavnené 
cestovné a asi aj seniori do 70  rokov. 
 
P. Barčák: upozornil na akútny problém - na území od hlavnej cesty na ul. Zlatovská smerom 
cez rampy do Zlatoviec je potrebné urobiť prechod od sila k cintorínu pre peších. Prechod je 
až na zákrute pred Kamencom. 
Ing. Liptai: toto je už postúpené na útvar hlavného architekta, nie je v kompetencii MsP 
riešiť dopravné značenie, MsP môže k tomu len prispieť - kvôli bezpečnosti. Problémom je 
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tiež dlhý šikmý prechod na ul. Palackého – dochádza k zrážkam cyklistov s autami – chcú to 
riešiť. 
 
P. Barčák: upozornil na žobrajúceho bezdomovca, ktorý často krát až agresívne pýta peniaze 
od ľudí na parkovisku na ul. Rozmarínova pri automate, ktorý vydáva lístky. Boli mu 
ponúknutí dobrovoľníci, ktorí by oslovovali ľudí, aby mu neprispievali, nakoľko tieto peniaze 
nevyužije na vhodný účel. Bolo by preto potrebné postaviť na parkovisko kvôli bezpečnosti aj 
príslušníkov MsP. 
Ing. Liptai: nie je problém, môžu to vyskúšať. Taktiež uviedol, že MsP má zámer budúci rok 
zorganizovať tábor pre deti zo sociálne slabších rodín. Priestory sú, ľudia budú, MsP by to 
zabezpečila vo vlastnej réžii, len skúsiť dať do rozpočtu mesta peniaze na stravu a výlety pre 
deti. 
Tiež upozornil na problém s rušením nočného kľudu, s ktorým sa často stretávajú. MsP s tým 
reálne zo zákona nemá čo urobiť.  Nevie či, je to v tejto chvíli reálne, ale bola by potrebná 
zmena VZN – čo sa týka otváracích hodín. Na letných terasách, ktoré mesto prenajíma, môže 
mesto zmluvným vzťahom upraviť podmienky - hodiny, po ktorých sa nemôže púšťať hudba. 
P. Struhárová: na tento problém sa poukazuje takmer na každom zasadnutí VMČ Stred  
a v podstate nevedia ako to riešiť. 
P. Struhárová: spýtala sa, či sa zrušili ranné hliadky MsP na niektorých prechodoch. 
Ing. Liptai: nie, hliadky na určených prechodoch sú každý deň, ale niekedy sa stane, že 
z hľadiska personálnych stavov hliadka nie je postavená. Privítal by, keby aj štátna polícia 
vykonávala ráno hliadky na prechodoch – chodia len na začiatku šk. roka. 
 

Na záver p. Struhárová, predsedníčka komisie poďakovala prítomným za účasť a 
ukončila zasadnutie Komisie sociálnych vecí a verejného poriadku.  

 
 
 
              Eva Struhárová v.r. 
                      predsedníčka komisie 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapísala:  
Mgr. Zuzana Marcinátová, garant komisie,  
dňa 10.06.2015 
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